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 8.8.11 מודפס ייל יישובימ

 מרוכזים במייל זה הודעות ועידכונים שהצטברו מתחילת החודש ופורסמו עד כה רק במייל היישובי.  .1

שלחו את . אנו ממליצים לכל מי שיכול, לוותר על קבלת מייל מודפס ולקבלו באמצעות הדואר האלקטרוני

 ונסדיר זאת.  aguda.km@gmail.com  – כתובת המייל שלכם לכתובת של האגודה

 מעלות קומפוסטר ביתי ומתארגנת רכישה מרוכזת.  50%המועצה מסבסדת . קומפוסטר ביתי .2

 ראו קבצים מצורפים.  -על חשיבות הקומפוסט הביתי ומה שמים בו 

 . מוזמן להרשם ברשימה המופיעה בחדר האוכל , בלבד ש"ח 180כל המעוניינים לרכוש במחיר נמוך של 

 0523268410 טל.    ענת מרקוס ארנולד –פרטים   

 . עתירה לבג"צ כנגד הקמת תחנת כוח .3

 שלום לכולם
 
 נמסרה לבג"צ העתירה כנגד הקמת תחנת הכח הפרטית של דליה אנרגיות באתר צפית.   ים אלהמבי

 לאחר הזדחלות הפרוייקט במוסדות התכנון תקופה מאד ארוכה הגיע השלב החוקי הסופי לתכנית.  
 החליטה הממשלה לאשר את התכנית להקמת התחנה. 21.7לפני כשבוע וחצי ב  

שנים והעמותה כנציגת התושבים, מנהלת אותו מול  3.5כידוע לכם המאבק בהקמת התחנה נמשך כבר כ 
 חזיתות רבות

 ומול גופים שונים . כיוון שהתכנית הופקדה כפרוייקט תשתית לאומי המאבק קשה שבעתיים. 
 עד עתה לא הצלחנו לעצור את בניית התחנה אבל השיגנו רבים ומשמעותיים מאד.  

לאחר דחיית רוב טענותינו וטענות מתנגדים רבים נוספים שנרתמו לעניין, בשלב התנגדויות הציבור בועדה  
 לתשתיות לאומיות ) הות"ל ( 

 החלטנו יחד עם התמיכת המלאה של היישוב ועם תרומה כספית נדיבה להגיש עתירה לבג"צ.
מלווה אותנו עורך דין המתמחה בתחום ויחד ניסחנו עתירה הקוראת למדינת ישראל לבטל לאלתר את הקמת 

 התחנה במיקום שנבחר. 
הסיבות הן רבות ועיקרן נעות סביב אי החוקיות בבחירת המיקום לתחנה והתהליך מול היזם . לטענתנו המדינה 

 התפרקה לחלוטין מסמכויותיה
 מול היזם הפרטי שלקח לעצמו באישורה סמכויות וזכויות שאינן אמורות במדינה מתוקנת להינתן לו.

 אנו מזמינים אתכם לקרוא את העתירה באתר היישוב :
001.htm-site/dalia/dalia/menachem.org.il-http://www.kfar  . קצת ארוך אבל חשוב 

 אנו מבקשים מבית המשפט דיון דחוף בעתירה ולחילופין מתן צווי ביניים לרישום ברשומות ולמתן היתר בנייה .
 במקביל, לידיעתכם, אנו גם בקשר הדוק עם המועצה. נפגשנו עם מטי והגשנו לה מסמך דרישות מקיף ליישום
החלטות המליאה )התנגדות לתכנית ( ולחילופין אם תקום התחנה, דרישה להגן על התושבים בכל האמצעים 

 האפשריים
 מהנזקים העלולים להגרם להם ולפיקוח מקיף על כל התהליך מול היזם והרשויות האמונות על הפעלת 

 התחנה לרבות בניית מנגנון ארוך טווח. 
 יש עוד עבודה רבה גם בהמשך ונשמח  –בהזדמנות זו אנו מבקשים להודות שוב לכל התומכים והתורמים 

 לכל עזרה. 
 בהצלחה לכולנו              

 אביב קוחל
 יו"ר העמותה

מנחם  אגודת מתיישבי כפר  

 
 
 

mailto:aguda.km@gmail.com
http://www.kfar-menachem.org.il/site/dalia/dalia-001.htm


 077-8508851טלפון + פקס .    79875מנחם, מיקוד: -כפר
 

 . איסוף ציוד שנלקח ממחסן התרבות .4
 חברים יקרים שלום, 

ציוד רב שנלקח ממחסן התרבות ע"י אנשים פרטיים או אנשים שארגנו אירועים ציבוריים, טרם הוחזר בחזרה 
 כגון: 

רשתות צל כחולות, אוהל לייקרה לבן, בזנטים, שלחנות וכסאות, מחצלות, חומרי יצירה, תפאורות וקישוטים של 
 חגים, מיחמים, וציוד רב נוסף..  

על מנת  -בשבועיים הקרובים יערך איסוף של הציוד, סידור וארגון מחדש של המחסן וכן רשימת ציוד מעודכנת 
 שבעתיד השימוש בציוד יהיה מבוקר.

 הציוד שבמחסן יקר מאוד וחלקו בעל ערך ערכי רב שנים. 

 אנא עזרו לנו לשמור עליו מסודר ולהחזיר כל דבר למקומו. 

 052-3852579  לפנות לסיוון: יש  לתיאום החזרת ציוד

 תודה

 מועצה אזורית יואב ב "עסק יוזמים" .5

 קהל יעד 
בינוני המעוניינים לקבל כלים לקידום -הקורס מיועד לאנשים המעוניינים להקים עסק ולאנשים בעלי עסק קטן

 ומינוף העסק.  
 :  הקורס ומטרתו תיאור

החלום להפוך תחביב לעסק , להגשים רעיון עסקי ולהתפרנס כעצמאי הוא נחלתם של רבים. קורס יוזמים עסק 
 מציע כלים שיעזרו לך להתקרב אל החלום.

תוכנית יוזמים עסק היא תוכנית המופעלת באזורים שונים בארץ בשנתיים האחרונות והתוצאות מצביעות על כך 
 שאחוזים גבוהים מהמשתתפים מקימים עסק במהלך הקורס. 

 מטרת התוכנית לייצר מקור פרנסה ליותר ויותר אנשים באמצעות פתיחת עסקים קטנים
 היא מיועדת לצעירים ומבוגרים כאחד מהישובים הכפריים ביואב ובסביבה .

 התכנית פותחה במשרד התמ"ת והיא מופעלת על ידיי המט"י  )מרכז טיפוח יוזמות( בסבסוד כמעט מלא.  
 

 ביואב: יוזמים עסק  לקורס להצטרף אותך מזמינים אנו
 2011ספטמבר  5 :הקורס פתיחת תאריך
 2012ינואר : משוער סיום תאריך

   ₪   200:הקורס עלות
 לימוד מתכונת

 21:15  עד 18:00 השעות בין' ב ימי
 הקורס יתקיים בבנין מועצה אזורית יואב ומותנה במספר הנרשמים.  
 

 054-6434232פיתוח יזמות   רכזת, עינב אוחיון: ופרטים להרשמה
 
6.  

 

 

 

                                                                                               31.7.11 
 

 תושבים יקרים, 
 

במסגרת התגובות שאנחנו מקבלים ל"יואב ניוז",נשאלה לא פעם השאלה, האם הוא בא במקום אמצעי הקשר 
 האחרים. התשובה היא כמובן שלא! 

 "יואב ניוז" הוא ערוץ פתוח נוסף ביני לבין התושבים )בנוסף לקבלת קהל במשרדי(.
הכלים הנוספים הם כמובן, עיתון "כאן יואב", אתר המועצה, דף הפייסבוק, פניה ישירה לבעלי תפקידים  

 במועצה, סיכומי מליאה והנהלת מועצה )המפורסמים באתר(. 
 אני שמחה לקבל את התייחסותכם, לרבות הארות ורעיונות שישפרו את השירות.
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    etiva@yoav.org.ilאתם מוזמנים להצטרף ולהירשם. זו הכתובת להרשמה: 

לצורך מידע חשוב והנחיות   בשעת חירום, ישמש אותנו גם "יואב ניוז"לידיעתכם, מאגר הנרשמים לעדכוני 
ב'זמן אמת'. בכל מקרה, לא ייעשה במאגר זה כל שימוש מסחרי או אחר, לבד מעדכונים משולחן המועצה. 

 את שמכם. להסיר בכתובת המצורפת ניתן כמובן לבקש 
 

 "העם דורש צדק חברתי" 
השבוע חתמתי על עצומה של מרכז המועצות האזוריות לתמיכה במאבק ליצירת דיור בר השגה. מדובר  

במאבק ציבורי סוחף, צובר תאוצה ומרחיב את תחומי המחאה לשכבות רבות בחברה הישראלית. כמי שבמשך 
כל חייה הבוגרים נאבקה על שילוב קריירה ומשפחה, מי כמוני מבינה את מחאת ההורים ובמיוחד הנשים  

 שעבורן עבודה במשרה מלאה, גידול ילדים וקיום משפחה הופך קשה מיום ליום. 
 

 תגלית חשובה  -המזבח "שלנו"
השבוע סיירתי בגן הלאומי תל צפית ופגשתי את פרופ' אהרון מאיר ואנשי רשות הטבע והגנים ששותפים בימים  

אלה להתרגשות גדולה בזכות תגלית חשובה ומשמעותית. לפני כשבוע התגלה בחפירות תל צפית מזבח אבן 
מהמחלקה ללימודי   ידי צוות חוקרים בראשותו של פרופ' מאיר-מרשים מתקופת מלכי יהודה. המזבח התגלה על

לפני   830המתוארכת סביב  אילן. הוא התגלה בשכבת חורבן-ארץ ישראל וארכיאולוגיה באוניברסיטת בר
שבו חזאל מלך ארם הרס את העיר.  הספירה, בתקופת אחאב מלך ישראל, ואלישע הנביא. מדובר במועד

 . קראו כאן על התגלית בתל צפיתהאירוע מוזכר בתנ"ך בספר מלכים ב'. 
 עדיין רב הנסתר על הנגלה באתר ותל צפית "שלנו" ממשיך לבסס את מעמדו כמוקד עניין בינלאומי. 

 
 יואב -אינטל

ביום חמישי נפגשנו, מנהל מחלקת החינוך, אורי מלול ואנוכי, עם מנכ"לית אינטל הגב' מקסין פסברג ועם  
האחראית לקשרי קהילה. במסגרת הסיור במפעל עלתה סוגית הפרויקטים המגוונים בהם אינטל מעורבת  
במועצה. מדי שנה מתכנס צוות היגוי המכין תכנית עבודה מפורטת לפעילויות המיושמות אצלנו. התחומים  

 המרכזיים לשיתוף פעולה הם בתחומי החינוך המדעי והטכנולוגי. 
נקודה חשובה שברצוני לשתף היא העובדה שכל מוסד או עמותה במועצה המשתתף בפרויקטים לקהילה, זכאי 

נוספים לצורך העשרת הפעילות. אני קוראת לכל עובדי אינטל, תושבי המועצה, המתנדבים   200$לקבל 
בקהילה, להרים את הכפפה ולמלא במפעל את הטפסים המתאימים )פרטים אצל אורי מלול מנהל מחלקת  

 החינוך או אהובה מרציאנו מאינטל(. 
 

 לאור הירח בגבעת תום ותומר 
 בערב השירה שבו השתתפתי בשבוע שעבר בגבעת תום ותומר, בנגבה, לא נותרו מקומות ישיבה.  

הגבעה הייתה מלאה בהמון רב שהגיע כמיטב המסורת לשיר ביחד ולקיים באתר תרבות מרגשת של שירה  
 והנצחה.

    tomer.org-www.tom בחודשים הקרובים יתקיימו ערבי שירה נוספים, שימו לב לעדכונים: 
 

 קבוצת תמיכה לאלמנים ואלמנות
חוסנה של קהילה נמדד במצבי משבר. ביכולת של החברה לסייע לעצמה ולחזק את חבריה ברגעים הקשים 

 ביותר. כך למשל כשחבר או חברה מהקהילה מאבדים את בן זוגם.  
 מעבר לאובדן, גם נושא הבדידות הוא מאוד משמעותי ועולה הצורך בתמיכה ובשותפים. 

במחלקה לשירותים חברתיים, שמובילה כאמור את נושא החוסן הקהילתי, הקימו לפני מספר שבועות קבוצת 
 תמיכה לאלמנים ואלמנות מקרב תושבי יואב.  

המטרה היא לתת מענה רגשי ותמיכה לחברי הקבוצה. במהלך המפגשים נרקמים יחסים משמעותיים של  
 שותפות, הבנה והזדמנות ליצירת קשרים חברתיים חדשים.

 ההנחיה המקצועית של הקבוצה נעשית ע"י צוות של עובדות סוציאליות של המועצה. 
 

 בגלאון הולכים צעד נוסף קדימה  -מחזור
בשבועות האחרונים משתתפים תושבים בגלאון  בפיילוט אזורי ראשון מסוגו. התושבים הביעו רצון להפחית את 

הפסולת לאתרי ההטמנה, להימנע מצריכה מיותרת ולהרחיב את תחום המחזור. מדי שבוע לערך, נפגשו  
התושבים על מנת לצפות בסדרת סרטים "ירוקים". סרטים מעוררי השראה על מודעות סביבתית והשפעת 

 האדם על המשאבים המידלדלים.
בקרוב יוצבו בקיבוץ קומפוסטרים שכונתיים שבהמשך ישמשו כפתרון מקומי לטיוב ודישון הקרקע. המכולות יהיו  

 חלק ממרכז יישובי למחזור.

mailto:etiva@yoav.org.il
mailto:etiva@yoav.org.il
http://www.news1.co.il/Archive/001-D-273680-00.html
http://www.tom-tomer.org/
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המועצה שחליטה לאמץ את היוזמה של הקיבוץ בחרה לממן את הפיילוט ותרכוש את מתקני הקומפוסט 
 השכונתיים ואף תהיה שותפה לתקצוב השוטף.  

בימים אלה נבחרת בגלאון ועדה שתעסוק בהסברה, בהקמה והתארגנות  לצורך הצלחת הפיילוט. הצלחתם  
 היא הצלחתנו.

 
 תעסוקה ביואב 
מרכז התעסוקה הקהילתי למרחב הכפרי, מתרכז בשנים האחרונות בזיהוי הצרכים הייחודיים    -מרכז "מעברים" 

 של תושבי המועצה האזורית יואב בתחום התעסוקה.
 השירותים ניתנים לכלל תושבי הקיבוצים והמושבים.  

, ליווי בפיתוח קריירה ושרות   מפגשים מקצועיים לכתיבת קורות חיים לאחרונה נוספו שירותים חדשים כמו 
 ליזמים מקומיים בבית המועצה. זאת לצד המשך קיום סדנאות בתחומי איתור עבודה והכשרות מקצועיות. 

 . yaelb@sng.org.il 9802271-077 לתיאום פגישה בבית המועצה והרשמה למפגשים: יעל,  
 

 גלגולה של מסיבה -פייסבוק
תשמעו סיפור נחמד על גלגולה של מסיבה בזכות דף הפייסבוק של המועצה. במסגרת אירועי הקיץ , ארגנה 

לפני כשבוע המחלקה לילדים ולנוער במתנ"ס מסיבת קיץ אזורית בבריכה בכפר מנחם. צוות המארגנים שביקש 
להגדיל את מספר המשתתפים במסיבה המושקעת החליט לשתף את כל החברים בפייסבוק של יואב בפרטים  

אודות המסיבה המתקיימת "ממש ברגעים אלה". בני הנוער העבירו מיד את המידע מפה לאוזן והבריכה  
 התמלאה מפה לפה בנערים חוגגים! 

 
 שלכם בברכה,

 
 הרכבי -דר' מטי צרפתי       

 ראש המועצה האזורית יואב
 

matti@yoav.org.il   
www.yoav.org.il 

       054-5656318 , 
        08-8500702 

. 
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 20.07.11תאריך הישיבה: 

, קובי  אמנון זלינגר, , צפי צור, שי בר, בועז קפלן, שלומי גרבר, אבי בן צבי, אברהם טולדו, רפי בוימלנוכחים:

 מגדיש 

   חסרים:

 סדר יום:  

 עדכון בנושא מזכיר •

 2010עדכון בנושא מאזן  •

 החינוך הבלתי פורמאלי •

 . 16.1אישור פרוטוקול  •

 דיון והחלטות: 

  15-והתחלת עבודתו ב, הועד עודכן לגבי סגירת החוזה הצפויה עם שמוליק לדררעדכון בנושא מזכיר.  .1

 . 2011לאוגוסט 

עבור ועד   2010הועד עודכן לגבי קצב התקדמות רואה החשבון בהכנת מאזן .  2011עדכון בנושא מאזן  .2

 מקומי ועבור האגודה. 

בשנתיים  רפי נתן סקירה על המצב בתחום החינוך הבלתי פורמאלי ביישוב. החינוך הבלתי פורמאלי.  .3

האחרונות, עם התפתחותו המהירה של היישוב וקליטת תושבים חדשים רבים, נוספו בתוך היישוב מסגרות  

http://www.yoav.org.il/image/users/150658/ftp/my_files/eti/%D7%A9%D7%99%D7%A8%D7%95%D7%AA%D7%99%20%D7%9E%D7%A2%D7%91%D7%A8%D7%99%D7%9D%20%D7%91%D7%9E%D7%95%D7%A2%D7%A6%D7%94.doc?id=8681108
mailto:yael@sng.org.il
mailto:matti@yoav.org.il
http://www.yoav.org.il/
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חינוכיות וחברתיות מגוונות כמענה לצרכים שונים ומגוונים בתחום החינוך הבלתי פורמאלי, לילדים מכיתה  

ו'(, חברת נעורים -א' ועד יב'. בתוך היישוב מופעלות כיום המסגרות הבאות: חברת ילדים )"גבע", כיתות א'

יב'(, פרוייקטים מודרכים לילדים ונערים בגילאים שונים )כדוגמת שנת מצווה ועוד(,  -)מועדון נוער, כיתות ז'

יצר מתחים  מהן, ריבוי המסגרות, על היתרונות והחסרונות של כל אחת  ותנועת נוער )השומר הצעיר(.

חינוכיים, חברתיים ותקציביים, ויש לנסות ולעשות סדר בנושא. המועצה, באמצעות מנהלת המתנ"ס )ניצה  

נדיל(, האחראית על תקצוב בתחום הבלתי פורמאלי ליישוב, מעודכנת בנושא. נערך דיון על ההיבטים  

 השונים של המצב, הבעיות, והדרכים לפתרון.

 : סיכום

א. יוקם צוות חשיבה יישובי בתחום החינוך החברתי, שינסה לגבש חזון חינוכי יישובי וממנו להגדיר  

את המסגרות הממשות את החזון. קול קורא לכינוס צוות כזה יופץ בימים הקרובים באחריות רפי.  

 (. 2012/2013הצוות יעסוק בעתיד הלא מיידי )ככל הנראה יישום החל משנה"ל תשע"ג, 

כוונה   , מתוךהאגודה תכיל את כלל המסגרות הקיימות, ורק אותןב. לגבי שנת הלימודים הקרובה, 

מתוך הבנה שמדובר בתקופת  זאת  . נת לתת מענה מיידי לצרכים השוניםלאפשר פלורליזם חינוכי על מ

ישיבת ועד נוספת אליה תוזמן חלי ונציגי הורים   ביניים טרם גיבוש האני מאמין החינוכי היישובי.

 רלוונטיים תכונס לטובת קביעת המסגרת הזמנית לשנה זו. 

 לפרסום.   16.11אישור פרוטוקול  .4

 .דרך המיילים ופורסם כלשונו אושרסיכום: הפרוטוקול 

 

 שי בר                                                                                                

 יו"ר ועד מתיישבי                                                                                        
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 30.07.11תאריך הישיבה: 

 אמנון זלינגר, , צפי צור, שי בר, בועז קפלן, שלומי גרבר, אבי בן צבי, אברהם טולדו, רפי בוימלנוכחים:

 קובי מגדיש  חסרים:

 חלי זלינגר, ענת סגל, גבי צוברי, מור רפפורט, עדנה טנא  ים:מוזמנ

 סדר יום:  

 החינוך הבלתי פורמאלי בשנת הלימודים הבאה  •

 17.11אישור פרוטוקול  •

 דיון והחלטות: 

רפי חזר על סקירת המצב בתחום החינוך הבלתי פורמאלי . בשנת הלימודים הבאה החינוך הבלתי פורמאלי .9

בשנתיים האחרונות, עם התפתחותו המהירה של היישוב וקליטת תושבים חדשים רבים, נוספו בתוך  ביישוב. 

היישוב מסגרות חינוכיות וחברתיות מגוונות כמענה לצרכים שונים ומגוונים בתחום החינוך הבלתי פורמאלי, 

ו'(,  -לילדים מכיתה א' ועד יב'. בתוך היישוב מופעלות כיום המסגרות הבאות: חברת ילדים )"גבע", כיתות א'

יב'(, פרוייקטים מודרכים לילדים ונערים בגילאים שונים )כדוגמת  -חברת נעורים )מועדון נוער, כיתות ז'

ריבוי המסגרות, על היתרונות והחסרונות של כל אחת   שנת מצווה ועוד(, ותנועת נוער )השומר הצעיר(.

יצר מתחים חינוכיים, חברתיים ותקציביים, ולפיכך יש לעשות סדר בנושא. המועצה, באמצעות מנהלת  מהן, 

המתנ"ס )ניצה נדיל(, האחראית על תקצוב בתחום הבלתי פורמאלי ליישוב, מעודכנת בנושא. ענת סגל נתנה  

קבוצות    5סקירה על הפרויקטים אשר התקיימו בשנתיים הקודמות, הפרויקטים אשר יתקיימו בשנה הבאה )

 אדם לקראת השנה הבאה. -ט'(, וההערכות בנושא כוח -ז' בנפרד, וקבוצת ח'-של כיתות ג'

לגבי   נערך דיון על ההיבטים השונים של המצב, הבעיות, והדרכים לפתרון במהלך שנת הלימודים הבאה.

יחד עם ההצלחה שאין עליה עוררין, עלו בדיון הבעיות הבאות: העדר ביטוח ממוסד, צירוף   יקטים:יהפרו

ילדים לפרויקט, כמו גם הפרסומים וקביעת לוח הזמנים נעשים ע"י הורים, שלא תמיד מכירים את התמונה  

הכוללת ויכולים לגרום לפספוס ילדים מסיבות שונות, העסקת מדריכים בהיקף נרחב באופן בלתי ממוסד,  

פורמאלי שונות, תכני הפעילויות נקבעים ע"י ההורים באופן שאינו -התנגשות בין פעילויות חינוך בלתי

משקף בהכרח את מגוון דעות ההורים או חזון מוגדר המשותף לכולם, מדריכים אינם בהכרח מונחים ע"י  
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איש מקצוע מתחום החינוך הבלתי פורמאלי )בהתאם ליכולות ההורים בתוך קבוצת הגיל(, פעילויות 

 מוצלחות עלולות להדרדר עם שינוי ההורה המנהל את הפרויקט בתחילת שנה חדשה ועוד. 

נערך דיון לגבי סטטוס הפעילות, תוך הסברים לגבי   –לגבי תנועת הנוער )השומר הצעיר( ומועדון הנוער 

 אופני הפעולה האפשריים לשנה הקרובה מתוך כוונה לשמר את כלל המסגרות. 

 : סיכום

כוונה לאפשר    מתוך כלל המסגרות הקיימותותתמוך בדה תכיל האגו א. במהלך שנת הלימודים הקרובה, 

מתוך הבנה  זאת  בצורה מסודרת לבעיות שעלו בדיון.נת לתת מענה מיידי על מו ,פלורליזם חינוכי

)ע"י צוות חשיבה יישובי אשר   שמדובר בתקופת ביניים טרם גיבוש האני מאמין החינוכי היישובי

 יתחיל בעבודתו בשבוע הבא(.

 ב. כל המסגרות הנ"ל יהיו פתוחות לכלל הילדים ביישוב, תוך הפרדה בשעות הפעילות על מנת  

 לאפשר לכל ילד/נער להשתתף בכל מסגרת שיחפוץ בה.     

ג. מנהל/ת החינוך הבלתי פורמאלי שיחליף את חלי, יהיה אחראי על כל מסגרות החינוך הבלתי  

פורמאלי מכתה א' עד יב'. אחריותו תכלול תיאום בין המסגרות השונות, ליווי המדריכים בכל  

המסגרות, תכנים, שמירה על התקציב ועוד. נגזרת משימותיו המדוייקת תקבע בשיתוף עם הגורמים  

 הרלוונטיים )מזכיר, ועד, הורים, תנועת נוער(. 

מעורבות ההורים החיובית תישמר ולכל פרויקט ימשיך להיות הורה "מנהל   -ד. בנוגע לפרוייקטים 

 פרויקט" אשר יהיה אחראי על תאום המעורבות ההורית. 

יוכן תקציב לכל המסגרות ע"י חלי בשיתוף עם הועד ועם נציגי ההורים   –ה. מבחינה תקציבית 

)פרוייקטים(, ותיבחן הדרך הנכונה ביותר לחלק את התקציב המוקצה לילדים ונוער בצורה מאוזנת,  

תוך נסיון להענות למרב הצרכים. הגבייה לכל הפעילויות תעשה ע"י מערכת החינוך באמצעות  

האגודה. הצעה אחת הינה לשלם מהתקציב את כלל התקורות הקבועות בסכום מסויים, ואת שאריתו  

 לחלק לפי הצרכים למסגרות השונות. יש לבדוק את הנושא באופן מספרי ובמפורט.

 

 לפרסום.   17.11אישור פרוטוקול  .10

 . דרך המיילים כלשונו אושרסיכום: הפרוטוקול 

 

 

 שי בר                                                                                                

 יו"ר ועד מתיישבי                                                                                        
 

 

 

 

 

 נתלתה מודעה בלוח המודעות בקיבוץ. – תכנית הלימודים של מרכז הרצוג בעין צורים .9


